

PROXA 車用磁吸無線充電器 Magnetic Wireless Car Charger Mount 使用說明書 Product Instruction CE FCC RoHS	Product Intro This product is a smart wireless charging product that compatible with any Qi-certified smartphones & devices and support fast charging for Apple and Samsung products. This product is designed to allow vertical rotation, which can be used in conjunction with various angles. The base is made by special material that can sticks and holds on any surface. Design and Features - Input : 5V/2A, 9V/1.8A - Output : 5V/1A, 9V/1.2A - Power Output : 10W (Max) 1 Fixed Mounting Design 2 AC Vent Mounting Design 3 Fixed Mounting Features The wireless charging pad can be rotated to 90° vertically. 4 Flexible sticking base, sticks firmly onto different shapes of dashboard.	Parts Included Wireless Charging Pad x1 Soft Strap Finger Grip x2 Ball Rotator x1 Fixed Mount x1 Fast Car Charger x1 AC Vent Mount x1 Micro USB Cable (1m) x1 Instruction x1	Soft Strap Finger Grip The greatest design of this product – soft strap finger grip. In addition to stick the smartphones on the wireless charger, it firmly adhered to the product while taking photo or general use of smartphones. This delivers a more convenience and comfortable user experience. Installation Guide 1 Remove the protective layer and stick on the back of phone case. *Please to make sure the surface is clean and dry before installation. 2 Make sure to align the soft strap finger grip in the centre of the phone. The longer side located to the bottom. *Not recommend to apply directly to the back of the phone with Anti fingerprint coating. 3 Press and tap it firmly after stick it on to enhance the adhesion. *Please note that the soft strap finger grip cannot be reused after removal. The adhesion will reach to the maximum after applied 48 hours.	Fixed Wireless Charging Mount Installation Assembling : 1 Remove the 3M protective layer from the bottom. Then sticks and press it firmly for few seconds on the selected spot. *Ensure to keep the surface clean and dry before installation, and it cannot be reused after removal. The adhesion will reach to the maximum after 48 hours of installation. 2 Connect the Wireless Charging device to power through USB cable. Blue LED indicator will be on after connecting to the power. 3 After completed all above, place smartphone with soft strap finger grip on the wireless charging area and ready for charging.	AC Vent Mount Installation Assembling : 1 Simply attach directly to a suitable position on car's air vent. 2 Connect the Wireless Charging device to power through USB cable. Blue LED indicator will be on after connecting to the power. 3 After completed all above, place smartphone with soft strap finger grip on the wireless charging area and ready for charging.	Precaution - Soft strap finger grip must be used to attach on the wireless charging device. Any metal in the adhesive area will affect the charging. - Ensure the environment temperature between 0-45 °C while using the wireless charger. - The safety protection could be activated and cutting off the charging power when the temperature goes too high after sun exposure. The power will be restored after cooling down, and ready for charging again. - Use QC2.0 or above adapter for fast charging. - Please keep water or any liquid away while charging. - Disconnect the power from charger before cleaning for the mount. FCC Statement This device complies with Part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: --Reorient or relocate the receiving antenna. --Increase the separation between the equipment and receiver. --Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. --Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.	產品介紹 此款產品是智能無線充電產品，任何Qi標準手機及設備皆能兼容，更提供 Apple 與三星產品的快充模式。本產品在角度的設計上可達到垂直旋轉，能配合各個角度的使用，並且在底座有做特殊材質處理，因此在不同環境下的弧度都可黏貼使用。 外觀設計及功能說明 - 輸入：5V/2A, 9V/1.8A - 輸出：5V/1A, 9V/1.2A - 功率：10W (最大) 1 固定底座無線充外觀設計 2 出風口夾無線充外觀設計 3 功能說明 1 充電區域可垂直90度旋轉 2 底座軟膠設計，可貼於不同弧度上	多功能指環帶 本系列產品的靈魂設計—多功能指環帶，除了使用無線充電時配戴運用之外，不論是拍照或是平常使用手機，都能穩固的黏貼著產品，讓使用性更為方便與舒適。 使用說明 1 將貼於指環帶的膠條撕起，貼於需充電的產品上。 ※請注意要配帶指環帶的產品須清潔乾淨並於乾燥時再進行黏貼。 2 居中黏貼於手機上，較長形狀的圖型位於下方成 "工" 字型黏貼 (因Apple產品有做特殊指紋油處理，所以此產品不建議直接貼於裸機上，以免因此原因而造成的黏性不加成造成手機鬆脫滑落)。 3 黏貼完畢稍微按壓數次，使其附著力更加牢固後即可使用。 ※請注意指環帶無法反覆黏貼使用，黏貼48小時後附著力會達到最強。	固定底座無線充使用說明 組裝模式： 1 將底部的3M膠保護膜撕下，貼於選定的位置，按壓數秒後產品即固定於此處。 ※請注意黏處需清潔保持乾燥，並且底座無法反覆黏貼使用，48小時後底座附著力會達到最強。 2 將無線充電設備通過USB線接上電源，使其通電 (電源指示燈亮起表示已通電)。 3 黏貼完畢後將具有無線充電功能的設備放在充電區域即可固定並進行充電。	出風口夾使用說明 出風口夾組裝模式： 1 在出風口處找合適的位置插入即可固定。 2 將無線充電設備通過USB線接上電源，使其通電 (電源指示燈亮起表示已通電)。 3 通電後將具有無線充電功能的設備放在充電區域即可充電 (進行充電的設備需要配戴指環帶才可與充電面板吸附)。	注意事項 - 需配戴指環帶才可吸附無線充電設備，黏貼處若有金屬會影響充電。 - 使用無線充電時，環境溫度保持在0-45° C - 本產品若於車內使用，可能因日光高溫曝曬而啟動安全保護機制，若無法立即為手機充電，稍等車內溫度降低後，即可恢復正常使用。 - 快充模式須使用QC2.0以上適配器。 - 請留意充電時以即裝置須遠離水和其他液體。 - 如需清潔充電器請確保和電源斷開。 低功率電波輻射性電機管理辦法 第十二條 ※經型式認證合格之低功率射頻電機，非經許可，公司、商號或使用者均不得擅自更改頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。 第十四條 ※低功率射頻電機之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。 前項合法通信，指依電信法規定作業之無線電通信。低功率射頻電機須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電器設備之干擾。 配件清單 無線充電板 x1 旋轉軸 x1 固定底座 x1 出風口夾 x1 指環帶 x2 快充接頭 x1 1M數據線 x1 使用說明書 x1
---	---	--	--	---	---	--	---	---	---	--	---

